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[Text]
Mr. Macquarrie: They probably used the 

telephone.

Mr. Dinsdale: They used the telephone.

The Chairman: Shall Schedule A carry as 
amended?

Mr. De Bané: Mr. Minister as every group 
will elect its own director, do you know how 
Quebec-Telephone, which is the only compa
ny listed on Schedule A that is not a member 
of TCTS, might sit on the Board of Directors?

Mr. Kierans: I think, Mr. De Bané that 
would have to be considered later on when 
we know the amount invested by the various 
companies and so on. Let us say right now 
there is no assurance for any of the compa
nies listed here that a particular representa
tive of their company will be on that Board 
either. For example, obivously there is not 
going to be a director for every one of the 
common carriers presently listed. There may 
be only three or four. It could conceivably 
happen that perhaps Bell will not have a 
member on it.

Mr. De Bané: Yes, but as it is stated that a 
seat on the Board would be proportionate to 
the investment that means that the carriers 
group which would invest a third of the 
investment would have one third of the seats?

Mr. Kierans: That is right.

Mr. De Bané: As all the companies are 
members of TCTS, except one of the compa
nies, I wonder how that company might some 
day be elected by the other group to sit on 
the Board. I do not know if there is a 
solution.

Mr. Kierans: There is no way in which we 
could ensure it, or indeed, ensure who will be 
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the choice for that one-third of the Board. 
There is no way, and there is no way in 
which we would want to ensure it. However, 
I imagine that the toughness of Quebec-Tele
phone may eventually bring them into the 
TCTS and the problem of internal bargaining 
may eventually bring them on to the Board.

The Chairman: May I re-read Mr. Porte- 
lance’s amendment? I understand I read it 
incorrectly. There has been a change in the 
name of “The Island Telephone Company”. It

[Interpretation]
M. Macquarrie: Certainement par télé

phone . ..

M. Dinsdale: Ils ont utilisé le téléphone!

Le président: L’annexe «A» est-elle adoptée 
telle que modifiée?

M. De Bané: Chaque groupe va élire son 
propre directeur. Comme Québec-Téléphone 
est la seule société énumérée à l’annexe «A», 
comment la société pourra-t-elle être repré
sentée au sein du conseil d’administration?

M. Kierans: Monsieur De Bané, ceci devra 
être étudié plus tard lorsque nous saurons 
quelles seront les sommes investies par les 
diverses sociétés. A l’heure actuelle, disons 
qu’actuellement aucune des sociétés mention
nées n’est assurée d’avoir un représentant au 
conseil d’administration. Il n’y aura certaine
ment pas un représentant de chaque société 
exploitante actuellement listée. Il n’y en aura 
que trois ou quatre. Peut-être même que la 
Bell Canada ne sera pas représentée.

M. De Bané: On a dit que le nombre des 
représentants serait proportionné aux inves
tissements. Alors, cela veut-il dire que les 
sociétés exploitantes qui investiront un tiers 
du montant total auront un tiers des sièges?

M. Kierans: C’est ça.

M. De Bané: Et comme toutes les sociétés 
appartiennent au réseau, sauf une, je me 
demande comment cette société va réussir à 
se faire élire par les autres groupes. Je ne 
sais pas si on peut résoudre le problème.

M. Kierans: Il n’est pas possible de donner 
des assurances. Nous ne pouvons pas donner 
des assurances quant au choix de ce tiers 
des sièges au conseil. Je pense que l’attitude 
rigide de Québec Téléphone lui fera probable
ment participer au réseau et à la cuisine 
interne.

Le président: Je relis l’amendement pro
posé par M. Portelance. Je crois que je ne 
l’ai pas bien lu. Il y a eu un changement du 
nom de The Island Telephone Company


